

M:CURO

EN



NO.:WA-018

General descriptions

1. Blade
2. On/off switch
3. USB Charging
4. Guide comb
5. LCD



How to use

1. The appliance as supplied by the manufacturer is not yet ready for use. It must be electrically charged prior to use.
2. Insert the charging wire into a socket. Warning! This appliance must be charged at the specified voltage (DC5V 1A). While the appliance is being charged, the switch must be set at "0". A charging period of 5 hours is required before initial use. Overcharging of the appliance is not possible.
3. After charging the appliance is ready for use. It can be used with or without the guide comb attachment. To attach the

guide comb attachment, slide it onto the cutting head until it clicks into position. The appliance must be switched off while the guide comb is being attached or removed.

4. 4 are 4 pcs guide combs. The hair can be cut to 4 different lengths ranging from approximately 1.5 mm to 6 mm
5. After using the appliance, switch it off and replace it from the charging stand. In order to retain the load capacity of the storage battery we recommend to use the storage battery until it is empty before reloading.

Replacing the cutting head

- Switch the appliance off before replacing the cutting head!
- If the performance of the appliance deteriorates after extended use, despite regular cleaning and maintenance, the cutting head should be replaced.
 - First remove the hexagonal screw on the cutting head by means of the hexagonal spanner attached to the charging stand and remove the old cutting head. Important: first remove the screw, then remove the cutting head! Place the new cutting head on the main body of the appliance and screw on place with the spanner

Cleaning and maintenance of the appliance

- Switch the appliance off before cleaning or carrying out maintenance!
- In order to ensure that the appliance remains in perfect
- Working order, it is important to note the following

instructions: In order to retain the load capacity of the storage battery we recommend to use the storage battery until it is empty before reloading.

M:CURO

M:CURO

DE



NO.:WA-018

Allgemeine Beschreibungen

1. Klinge
2. Ein/Aus-Schalter
3. USB-Ladung
4. Führungskamm
5. LCD



Wie benutzt man

1. Die vom Hersteller gelieferte Gerät, die noch nicht verwendet wird. Es muss vor der Verwendung elektrisch aufgeladen werden.
2. Setzen Sie den Ladedraht in einen Sockel ein. WARNUNG! This Appliance muss an der angegebenen Spannung (DC5V 1A) aufgeladen werden. Während das Gerät berechnet wird, muss der Schalter auf "0" eingestellt werden. Eine Ladezeit von 5 Stunden ist nicht möglich. Vor der Erstrnutzung erfreut. Überladung des Geräts ist nicht möglich.
3. Nach dem Laden der Gerät ist die Verwendung bereit. Es kann mit oder ohne die Anhänge von Führungskamm verwendet werden. Um die Anhänge der Führungskamm anzubringen, schieben Sie ihn auf den Schneidkopf, bis sie in Position klickt. Das Gerät muss

ausgeschaltet werden, während der Führerkamm angehängt oder entfernt wird.

4. 4 sind 4 PCs Guide Combs. Das Haar kann auf 4 verschiedene Längen im Bereich von ungefähr 1,5 mm und 6 mm geschnitten werden
5. Schalten Sie es nach der Verwendung der Appliance aus und ersetzen Sie es aus dem Ladestand. Um die Belastungskapazität des Speicherbatteros beizubehalten, empfehlen wir, den Speicher Akku zu verwenden, bis er vor dem Nachladen leer ist.

Ersetzen des Schneidkopfs

- Schalten Sie das Gerät aus, bevor Sie den Schneidkopf ersetzen!
- Wenn sich die Leistung des Geräts nach längerem Gebrauch trotz regelmäßiger Reinigung und Wartung verschlechtert, sollte der Schneidkopf ersetzt werden.
 - Entfernen Sie zuerst die sechseckige Schraube am Schneidkopf des an den Ladeständer befestigten Sechseck-Schraubenschlüssels und entfernen Sie den alten Schneidkopf. Wichtig: Entfernen Sie zuerst die Schraube und entfernen Sie dann den Schneidkopf! Legen Sie den neuen Schneidkopf auf den Hauptkörper des Geräts und schrauben Sie mit dem Schraubenschlüssel an

Reinigung und Wartung des Geräts

- Schalten Sie das Gerät aus, bevor Sie die Wartung reinigen oder durchführen!
- Um sicherzustellen, dass das Gerät perfekt bleibt
- Arbeitsauftrag ist wichtig, Folgendes zu beachten

Anweisungen: Um die Belastungskapazität des Speicherbatteros beizubehalten, empfehlen wir, den Speicher Akku zu verwenden, bis er vor dem Nachladen leer ist.

M:CURO